
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 
 

 

 

W okresie międzysesyjnym Komisja Gospodarki Komunalnej odbyła posiedzenie w dniu                                             

22 września 2021r 

 

Głównymi tematami analizy było: 

 

1Temat: Przyjęcie comiesięcznej informacji o pracy Straży Miejskiej, działania Straży omówiła   

Komendant Straży Miejskiej pani Beata Miś. Materiał stanowi załącznik do protokołu. Pani 

Komendant Zwróciła uwagę  na dużą ilość zgłoszeń o bezdomnych  psach i kotach, a w okresie 

wakacyjnym sporo czasu Straż Miejska spędziła na kierowaniu ruchem na remontowanym odcinku 

drogi wojewódzkiej. 

Głosowanie za przyjęciem informacji: jednogłośnie  6 „za” 

 

2 Temat:  Analiza kosztów systemu odbioru odpadów za I półrocze 2021 roku 

               Analizę omówił Kierownik Referatu Finansów pan Dariusz Błaszkiewicz, Informacja 

stanowi załącznik do protokołu. 

Będąc przy temacie odpadów, Komisja pochyliła się nad planem objęcia systemem gospodarowania 

odpadami wybranych działalności gospodarczych. Dyskusja była dosyć długa, bo radni rozważali 

różne warianty objęcia systemem, czy tylko działalności hotelarskie z wyłączeniem największych 

hoteli, czy rozszerzyć o inne działalności gospodarcze, oraz rozważenie objęcia ich stawką zależną 

od zużytej wody bądź powierzchni użytkowej. W dyskusji uczestniczyli Burmistrz Miasta p. Tomasz 

Bujok oraz Sekretarz Miasta p. Sylwester Foltyn. 

Za przyjęciem informacji: jednogłośnie 6 „za”. 

 

3 Temat: Wnioski do budżetu miasta na 2022 rok 

 

              Wypracowano następujące wnioski do budżetu miasta na 2022 rok: 

1. Zaplanować środki w budżecie miasta na 2022 rok na zagospodarowanie terenu wokół stawu 

na Jonidle oraz na renowację istniejącego budynku pod kątem jego komercyjnego 

uruchomienia.  Głosowanie:  jednogłośnie „za” 

2. Wyremontowanie łącznika drogi pomiędzy ul. Spacerową  a Jonidłem. 

 Głosowanie: jednogłośnie „za” 

3. Zaplanować środki w budżecie miasta na 2022 rok na zakup 15 lamp hybrydowych (w 

bieżącej kadencji). Decyzję i zgodę na lokalizację lamp wskażą radni. Głosowanie: 

jednogłośnie „za” 

4. Zabezpieczyć środki w budżecie miasta  na 2022 rok na remont ul. Groniczek do Cmentarza. 

Głosowanie: jednogłośnie „za” 

5. Zabezpieczyć środki w budżecie miasta na 2022 rok na założnie lamp na ulicy Leśnej. 

Głosowanie:  jednogłośnie „za” 

4 Temat: sprawy bieżące 

             -  Rozpatrzono prośbę o przedłużenie dzierżawy terenu przy ul. Dziechcinka 

               Głosowanie:  jednogłośnie „za” 

             - Kierownik GPN przedstawiła dwa wnioski w sprawie ustanowienia służebności przejazdu 

i    prze chodu, 

               Głosowanie za udzieleniem służebności:  jednogłośnie „za 

     - Komisja pochyliła się nad pismem mieszkanki ul. Czarne 

  Pismo stanowi załącznik do protokołu. Do sprawy odniósł się Burmistrz, przedstawił proponowany 

przez miasto przebieg służebności przejazdu. Członkowie komisji wyrazili zgodę na udzielenie 



służebności zgodnie z przedstawioną przez burmistrza  mapką. Mapka stanowi załącznik do 

protokołu. 

– Burmistrz przedstawił wniosek przedsiębiorcy o umieszczenie na czas stały punktu 

gastronomicznego na Placu Hoffa, na co komisja nie wyraziła zgody. 

 

Członkowie komisji brali udział w sesjach nadzwyczajnych, oraz w posiedzeniu komisji połączonych, 

gdzie omawiano materiały kierowane na sesje rady miasta. 
  
To były najważniejsze tematy ,którymi zajmowała się komisja. 
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